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     CDA-NIEUWS 

           oktober 2021 
  

Nuenen c.a. 

 
CDA-nieuws is een informatiebulletin van het CDA-Nuenen c.a.    
 
Voor contact, reactie en nadere informatie:      
cdanuenen@onsnet.nu   
www.nuenen.cda.nl  
 

  
Beste CDA-leden en geïnteresseerden,  

 
Gelukkig heeft het CDA ook ingestemd met het starten van 
onderhandelingen met de VVD, D66 en ChristenUnie.  We hopen dat 

er nu een punt gezet kan worden achter de formatieperikelen en het 
gekrakeel van de afgelopen maanden. Het is nu aan de vier partijen 

om aan de slag te gaan met de inhoudelijke onderhandelingen over 
een regeerakkoord. En daarmee hopen we dat er nu snel een stabiel 

meerderheidskabinet kan zijn.  
 
Op lokaal niveau is er ook nieuws: PvdA en GroenLinks hebben ook 

in Nuenen de handen ineen geslagen en komen de aanstaande 
verkiezingen met één verkiezingsprogramma en één kandidatenlijst. 

Daarnaast is de afdeling 50PLUS - Nuenen al in januari opgericht en 
ook deze partij zal nu aan de GR22 deelnemen.  
 

Met de aanstaande gemeenteraadsverkiezingen in het vooruitzicht 
hebben wij als politieke partij, als CDA, een serieuze taak om het 

geschonden vertrouwen van de kiezers terug te winnen. Natuurlijk 
speelt de landelijke aandacht daarbij een grote rol, maar het begin 
ligt gewoon bij ons, gewoon wanneer we met elkaar, met anderen 

spreken over ‘de politiek’.  
Onze houding, een positieve grondhouding en overtuiging dat het 

CDA zowel op landelijk, regionaal én lokaal niveau van onmisbaar 
belang is, brengt het vertrouwen in de samenleving en de partij 
terug. DRAAG DAT UIT!  

 
Erik Groothoff, voorzitter 

 
 

RONDJE NUENEN    
 
Vorige maand zijn wij gestart met een pre-verkiezingsactiviteit 

namelijk een ‘Rondje Nuenen’. Twee van de geplande vier 
bijeenkomsten konden doorgang vinden. Helaas was er voor de 

andere locaties een te geringe aanmelding.  
Aan de hand van enkele prikkelende stellingen zijn wij het gesprek 
met onze inwoners aangegaan. Zinvolle lokale verkiezingswensen  

die in de discussies naar voren kwamen, worden in het verkiezings- 
programma opgenomen. Door inbreng tijdens dat ‘Rondje Nuenen’,  

door input vanuit dorps- en wijkraden, brancheorganisaties, de   
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STELLING 3: 
Nuenen is hét openluchtmuseum van Van Gogh. 
Moet dat beeld actief uitgedragen worden?  
Wat zijn de voor- en nadelen? 
      
 

fractie en programmacommissie zelf, is er inmiddels een eerste conceptverkiezings- 
programma.  

Binnenkort kunt u – onder embargo –  
dit programma tegemoet zien. 
 

 
 

 
UITNODIGING ALV 22 NOVEMBER 2021 

 
Juist in de aanloop naar gemeenteraadsverkiezingen vragen wij extra inzet van onze 
leden. Tenslotte is het aan de leden om de kieslijst én het verkiezingsprogramma 

vast te stellen.  
Als bestuur vinden wij het belangrijk u maximaal te informeren. Voorafgaand aan 

belangrijke ALV van 22 november ontvangt u dan ook de groslijst en het concept- 
verkiezingsprogramma.  
Noteert u vast 22 november. Wij rekenen op u.  

 
 

BORREL & BITES 1 OKTOBER  
 
Het was een verademing elkaar weer eens live te kunnen  

spreken.  
De geanimeerde  gesprekken op vrijdag 1 oktober jl.  

moesten soms met enige dwang onderbroken worden om  
de verschillende sprekers aan het woord te laten.  
Als eerste het welkomstwoord van de voorzitter met een  

oproep om vooral met een positieve grondhouding en  
overtuiging de CDA-waarden uit te dragen.  

Het begint bij onszelf...! 
Vervolgens zijn alle fractie- en bestuurmutaties  
doorgenomen en betrokkenen live voorgesteld.  

 
Expliciet werd stilgestaan bij het afscheid van 

Jan Peeters als penningmeester. Deze functie heeft  
hij twintig jaar met verve vervuld.       Met een toost op een gezellige  

         avond en een goed verkiezings-
         jaar sloot de voorzitter zijn 
inleidend         woordje af.   

         
    Van geheel andere orde was de inbreng van ons,   

    (inmiddels ex-) ‘jongste commissielid ooit’: JP van Irsel.  
    Hij is sinds een jaar CDA-fractieondersteuner   

    voor de CDA-fractie Rotterdam. Hij gaf een mooi   
    inzicht in de verschillen én overeenkomsten van het  
    fractiewerk binnen een grote gemeente versus ons  

    Nuenen en beantwoordde nogal wat vragen over de  
    problematiek van Rotterdam. Duidelijk was dat hij zich  

    daar prima thuis voelde.  
    
    Een enthousiaste jonge CDA’er over zijn werk als  

    fractieondersteuner in een grote stad. 

STELLING 2: 
Dienen inwoners van Nuenen 
voorrang te krijgen bij nieuwe 
woningen en is verplichte 
zelfbewoning een optie?   
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   Tenslotte maakte Peter Hendrickx, voorzitter van de   
   programmacommissie, ons warm voor de komende   

   gemeenteraadsverkiezingen en het nieuwe CDA-   
   verkiezingsprogramma. 
 

   Al met al een heerlijke avond die wat later was    
   afgelopen dan oorspronkelijk gepland.  

 
 
 
   Plannen, voorstellen… we werken er nu aan  
   en gaan er straks voor! 

 

 
EEN BETROKKEN BURGERCOMMISSIELID 
 
Mensen bepalen de partij, of: zonder mensen géén partij. Het is een dooddoener 
maar o, zo waar.  

Ook het CDA-Nuenen c.a. is constant op zoek naar mensen die hun betrokkenheid 
middels een lidmaatschap bevestigen. En vandaaruit een directe stem krijgen bij de 

voorbereidingen van verkiezingen of zelfs meer… 
Zo is het met Bart van Lieshout gegaan, een nieuwkomer bij ons die een stap verder 
gaat in zijn politieke ambities en effectief de fractie is komen ondersteunen.  

Wij zijn verheugd met Bart een nieuw – lokaal - gezicht binnen de partij te mogen 
begroeten.  

Hij stelt zich hieronder aan u voor.  
 

Beste CDA-leden, 
 
Mijn naam is Bart van Lieshout, ik ben 32 jaar en ben geboren en getogen in het 

rustieke Gerwen als oudste van twee kinderen. In het dagelijkse leven ben ik 
teamleider in de engineering bij ASML in Veldhoven.  

Naast deze werkzaamheden ben ik mijn promotieonderzoek in 
strategie en innovatie aan het afronden. 
Ook ben ik een fanatieke hardloper, al staat het rennen van 

marathons even op een laag pitje.  
Zowel in mijn werk bij een internationale multinational als in de 

alledaagse politiek word ik geconfronteerd met de individuele 
problemen van diverse achtergronden. Velen van jullie zullen, 
net als ik, ook de huidige problemen in onze maatschappij 

herkennen. Vanuit mijn wens om iets positiefs te willen 
bijdragen aan onze mooie gemeente en voor haar inwoners ben 

ik sinds een paar weken burgercommissielid bij het 
CDA- Nuenen c.a.; 4 november a.s.word ik als zodanig 
geïnstalleerd. 

Graag wil ik ons CDA vertegenwoordigen en hoop ik mij in te 
zetten voor onze mooie gemeente en haar inwoners.  

Vanuit mijn politieke ideologie streef ik naar openheid, betrouwbaarheid, eerlijkheid, 
als ook sociale zekerheid voor de minder welgestelden binnen onze gemeente. 
 

Hartelijke groet, 
 

Bart van Lieshout 
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AFSCHEID VAN JAN PEETERS ALS PENNINGMEESTER 

 

     Tijdens onze ‘Borrel & Bites’- bijeenkomst hebben 
     wij afscheid genomen van Jan Peeters in de functie

     van penningmeester. Na bijna twintig (!) jaar heeft 
     hij het stokje overgedragen aan Pieter van Dijck.     
     Al in 2002 trad Jan toe tot het CDA-bestuur met de 

     portefeuille penningmeester.    
     Jan heeft in die twintig jaar veel roerige periodes en 

     strubbelingen met het CDA-Nuenen meegemaakt. Zo
     heeft hij zelfs twee keer een periode als tijdelijk 
     voorzitter ingevuld  naast zijn penningmeesterschap.  

     Ondanks alle verwikkelingen en veranderingen bleef
     het financiële gedeelte al die twintig jaren een  

     stabiele, rustige factor onder zijn beheer.  
     We nemen afscheid van Jan als penningmeester 

     maar gelukkig blijft Jan nog in het bestuur, waar we

     zijn inbreng, zijn meedenken, zijn ervaring nog 

     steeds waarderen en simpelweg nodig hebben.   

Vervolgens richtte Jan zich tot de aanwezigen en dankte hen voor de vele jaren van 

samenwerking, waarbij hij vooral het belang benadrukte van respect en waardering 

voor ieders eigen inbreng.  

 
 

VAN DE FRACTIE  
 

Het zomerreces is weer achter de rug en op donderdag 30 september jl. was er weer 
de eerste raadsvergadering in Het Klooster. 
Helaas werd deze raadsvergadering door een storing niet door de LON uitgezonden. 

Des te zinvoller dat u hier over een paar belangrijke onderwerpen leest.  
 

1 vaststellen van de Omgevingsvisie in een gewijzigde vorm 
 

Het CDA is, evenals de meeste partijen zonder meer positief over de inhoud en de 
strekking van de Omgevingsvisie.*) De wijziging betrof een marginale verandering 
die het geheel niet wezenlijk veranderde. 

Het is een heldere visie die duidelijk aangeeft hoe u en ik Nuenen naar de toekomst 
ingericht willen hebben. Dit is nodig omdat er waarschijnlijk op 1 juli 2022 een 

nieuwe omgevingswet van kracht wordt, (als dit niet weer uitgesteld gaat worden) 
die voorschrijft dat iedere gemeente een dergelijke visie gereed moet hebben.  
Het uitgangspunt van een dergelijke visie is een gezonde leefomgeving. Alle plannen 

over de inrichting van onze samenleving Nuenen c.a. moeten getoetst worden aan 
deze Omgevingsvisie. 

Als CDA hadden we een motie ingediend om bij de programma’s Duurzaamheid en 
de Inrichting van het buitengebied de uitgangspunten van de ‘Agrarische visie 
Nuenen’ mee te nemen. We vonden dat de inbreng van de agrarische ondernemers 

niet voldoende tot uiting was gekomen in deze Omgevingsvisie. Deze motie werd 
unaniem aangenomen en de wethouder heeft toegezegd dit mee te nemen. 

 
 *) In de Omgevingsvisie staat de toekomstvisie voor de fysieke leefomgeving in ons dorp: de 
 omgeving waarin we wonen, werken en onze vrije tijd doorbrengen.  
 Zie ook: www.nuenen.nl/omgevingsvisie 
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2 programmering nieuwe werklocaties 
  

Normaliter is programmering van werklocaties  niet een echt opwindend verhaal. Het 
zijn afspraken in SGE-verband *) over de verdeling van bedrijfsactiviteiten over de 
verschillende bedrijventerreinlokaties. Tevens is er een financieel arrangement om 

gemeentes te compenseren die afzien van de vestiging van een bedrijf ten gunste 
van een andere gemeente. 

Alleen stond nu het bedrijventerrein Eeneind-West in dit overzicht in een 
uitzonderingspositie genoemd. In SGE-verband was beslist dat er in deze regio geen 
plaats is voor grootschalige logistieke activiteiten. Voor Eeneind-West was er destijds 

bij vaststelling van het bestemmingsplan in 2016 hier al een uitzondering voor 
bedongen. 

In het licht van de nu aanzwellende discussie over eventuele vestiging van logistieke 
dienstverleners op Eeneind-West, wilde een meerderheid van de raad dit nu op de 
agenda als bespreekstuk. Nadat de wethouder goed had uitgelegd dat goedkeuring 

van het hier voorgestelde raadsbesluit geen invloed zou hebben op het al dan niet 
gaan herzien van het destijds goedgekeurde bestemmingsplan, ging de raad alsnog 

akkoord .   
 
 *) SGE: Stedelijk Gebied Eindhoven. Het is het samenwerkingsverband van de 

 gemeenten Eindhoven, Helmond, Geldrop-Mierlo, Nuenen, Son en Breugel, Waalre, 

 Veldhoven, Best en Oirschot. 

 

3 reactie op aanvulling coalitieakkoord 
  

Agendapunt 15: reactie op aanvulling coalitieakkoord, was een ingekomen stuk  en 
op verzoek van een aantal partijen op de agenda gezet. De reden was dat men vond 
dat de oppositie buitenspel was gezet in het tot stand komen van een aanvulling op 

het coalitieakkoord. Men was van mening dat dit via een debat in de raad had 
moeten gebeuren.  

Mede namens de andere coalitiegenoten zegde de grootste coalitiepartij W70 
duidelijk toe dat het debat vanzelf zou komen bij het indienen van raadsvoorstellen. 
De coalitie kan hierbij moties dan wel amendementen indienen. Hiermee was dit 

punt afgedaan. 
  

Eeneind-West 
Vervolgens kwam de Motie Vreemd aan de orde *) betreffende Eeneind-West. De 
zorg in Nuenen en buurgemeente Geldrop is groot nu er invulling schijnt te komen 

op het lang braakliggende terrein Eeneind-West. Er ligt een definitief  bestemmings- 
plan en er is een bouwvergunning aangevraagd. 

Maar gewijzigde inzichten en de vrees voor met name nog verdere toename van de 
verkeersdruk leiden tot veel verzet. Vandaar dat in deze motie de wethouder 
opgeroepen werd om alle mogelijkheden af te tasten bij SGE en ook de financiele 

risico’s in kaart te brengen bij een eventuele andere invulling van de bestemming 
voor deze locatie. 

Wordt vervolgd want de motie werd (uiteraard) aangenomen. 
 
 *) Een motie is een uitspraak van de raad over een onderwerp dat op de agenda staat. Als 

 de motie gaat over een onderwerp dat niet op de agenda van de raad staat, dan heet het 

 een ‘Motie Vreemd aan de orde van de dag’. Meestal gaat het dan om een actueel onderwerp. 
  

U ziet dat de fractie weer volledig ‘op stoom’ is en ook moet zijn om het CDA-
standpunt in coalitieverband goed mee te laten wegen! 
  

Peter Hendrickx, raadslid 


